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Vážení spoluobčania.

Ani sme sa nenazdali a už tu máme

opäť čas Vianoc, čas, keď si

spoločne sadáme za slávnostne

prestretý stôl, stretávame sa s

príbuznými, spomíname na chvíle

prežité v tomto roku, spomíname na

tých, ktorí už nie sú medzi nami. . .

Dá sa povedať, že je to aj čas

bilancovania, čo sa nám podari lo, čo

nie a čo mohlo byť inak. Myslím si,

že i v tomto roku sme v obci

nezaháľal i , veľa vecí sa nám

podari lo, ale sú i také, ktoré mohli

dopadnúť aj lepšie. Mám na mysli

najmä skutočnosť, že sa nám

nepodari lo začať výstavbu

nájomných bytov, nakoľko nám

nebola schválená dotácia na ich

výstavbu, ale malou útechou môže

byť skutočnosť, že to nebolo našou

vinou, s tým, že v tomto, ale nie len

v tomto regióne, sme neboli sami,

kto dotáciu nedostal. Ale koncom

tohto roka, resp. začiatkom

budúceho roka budeme žiadosť

podávať znova, nakoľko máme

platnú projektovú dokumentáciu i

stavebné povolenia. I v prípade

neúspechu budeme hľadať ďalšie

riešenia, ako výstavbu bytov

zrealizovať, existuje viacero variant,

o všetkom budete včas informovaní.

V tomto končiacom roku

201 6 sme sa snažil i opäť zveľadiť a

skrášl iť našu obec a vybudovať

niečo, čo bude užitočné pre nás i

návštevníkov našej obce.

Vybudovali sme parkovisko pred

Domom kultúry a opravil i odtokovú

priekopu pod ním, čo bolo

nevyhnutnosťou. Môžem s

potešením povedať, že priestranstvo

pred Domom kultúry po celkovej

úprave sa stretáva s veľmi

pochvalnými a pozitívnymi ohlasmi

nielen obyvateľov, ale najmä

návštevníkov našej obce. Takisto

sme v tomto roku vymenil i oplotenie

v areáli Základnej školy a vybudovali

novú, modernú a kvalitnú atletickú

dráhu, ktorá bude slúžiť nielen

školákom, ale najmä atletickým

nádejam, ktorých máme v ŠK

Jablonica veľmi veľa a úspešných,

najmä vďaka Tomášovi Zavadilovi,

ale i vďaka rodičom talentov. Pri tejto

príležitosti by som chcel poďakovať

v prvom rade rodine Zavadilových i

Pavlovi Poláčkovi, že sa veľkou

mierou pričini l i o výstavbu atletickej

dráhy, ďalej tým, ktorí vybavil i

sponzorské dary - pánovi

Branislavovi Bulganovi a Jánovi

Gbelcovi, ale aj všetkým, ktorí

pri loži l i ruku k dielu, teda rodičom

talentov a ostatným nadšencom.

Ďalšou úspešnou aktivitou je

I I . etapa revital izácie historického

parku, kde sme tento rok prerezali a

orezali napadnuté dreviny a začali s

budovaním prístupových chodníkov.

Chcem zdôrazniť, že budovanie

cestičiek a chodníkov je súčasťou

revital izácie historického parku z

dotácie Ministerstva kultúry a nie

budovaním cesty pre futbal istov, ako

to mnohí mylne interpretujú. . .

Takisto budova na

„autobusku“ prešla rekonštrukciou

(elektrickou i stavebnou), bol i

vymenené lavičky i smetné nádoby,

bola obnovená fasáda i vnútorné

priestory, vylepšilo sa vykurovanie,

budova bola označená nápisom

Jablonica s erbom obce a s veľkým

záujmom sa stretla i letecká snímka

obce, ktorá bola osadené na stenu

budovy.

Bolo toho viac, čo sa

zrealizovalo, napr. interiérové i

exteriérové investície v MŠ, oprava

havari jného stavu strechy na budove

školskej jedálne a pavilónu

mimoškolskej činnosti , osadenie

kamerového systému v niektorých

lokalitách a mnoho ďalších aktivít,

ktoré boli financované z obecného

rozpočtu. V súvislosti s investíciami

v ZŠ (oplotenie, strecha, atletická

dráha) troška mrzí skutočnosť, že

podľa dostupných informácií, i

napriek dostatku finančných

prostriedkov na ministerstve

školstva a podaným žiadostiam obcí

a miest, „zamrzla“ dotačná politika

tohto ministerstva na riešenie

havari jných stavov a preto sa tieto

nevyhnutné investície musia riešiť z

vlastných zdrojov.

I v budúcom roku máme

pripravených viacero aktivít (viacej

na inom mieste), verím, že sa nám

podarí zrealizovať väčšinu vecí, čo

sme si naplánovali . Tu chcem

zdôrazniť, že koncom tohto roka

bola dokončená projektová
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dokumentácia na vybudovanie

splaškovej kanalizácie – I I I . etapa,

čo je základným predpokladom na

prvý krok v tomto procese – vydanie

územného rozhodnutia.

Samozrejme realizácia všetkých

aktivít bude záležať od veľa vecí a

okolností, najmä finančných.

Pri tejto príležitosti by som

sa chcel poďakovať zamestnancom

obce, poslancom obecného

zastupiteľstva, ale i organizáciám a

jednotl ivcom, za ich prácu, ktorú

odviedl i v prospech obce a občanov

v minulom roku. Verím, že, že tomu

tak bude i v roku nastávajúcom a

spoločne dosiahneme plánované

ciele.

Milí spoluobčania

Dovoľte mi, aby som vám v mene

svojom i v mene zamestnancov

obce Jablonica zaželal príjemné

vianočné sviatky, plné porozumenia,

lásky a spokojnosti . Prežite ich v

zdraví a šťastí všetci spolu. Prajem

vám aj úspešný vstup do nového

roka, nech vás počas neho

sprevádza zdravie. Prajem vám

vnútornú silu, stály zmysel pre

radosť z malých i veľkých vecí

života. Veľa ľudskej iskry, lásky na

rozdávanie i potešenie z najbl ižších

a ľudí blízkych vášmu srdcu. Prajem

vám všetkým Vianoce v príjemnej

atmosfére, pokoj v duši, ktorý nech

sa v nej udrží i po celý budúci rok

Ing. Silvester Nestarec, starosta

obce Jablonica a zamestnanci obce

Jablonica.

ZZ rrookkoovvaann ii aa oobbeeccnnééhhoo
zzaassttuuppii tteeľľssttvvaa
1 0. riadne zasadnutie obecného

zastupiteľstva sa konalo dňa 1 6. 1 1 .

201 6. Rokovanie viedol Ing.

Silvester Nestarec, starosta obce.

Prítomných bolo 6 poslancov,

kontrolórka obce a účtovníčka obce.

OOZZ sscchhvvááll ii ll oo::

- program 1 0. riadneho zasadnutia

Obecného zastupiteľstva v Jablonici,

- spôsob prevodu vlastníctva

nehnuteľnosti , pozemok parcela E-

KN č. 3256 o výmere 30 373 m2

vedeného na LV č. 1 226 ako lesný

pozemok priamy predaj podľa § 9a

ods. 1 písm. c) zákona č. 1 38/1 991

Zb. o majetku obcí v znení

neskorších predpisov za cenu

minimálne vo výške znaleckého

posudku 791 5 €. Lesný pozemok je

pre obec nepotrebný a inak

nevyužiteľný,

- spôsob prevodu vlastníctva,

pozemku parc.č. 1 97/1 77 vo výmere

1 4 m2 a časti pozemku registra C

KN parc. č. 397/26, druh pozemku

zastavané plochy a nádvoria vo

výmere 21 58 m2, z ktorých bola

novovytvorená parcela č. 397/1 77,

ktorá je vyznačená na GP č.

1 45/201 6 ako novovytvorený

pozemok p.č. 397/1 77, druh

pozemku zastavané plochy a

nádvoria vo výmere 276 m2 v

katastrálnom území Jablonica,

žiadateľovi Nádej s.r.o. Cerová 208,

IČO 36243949 za cenu určenú

Zásadami hospodárenia a

nakladania s majetkom obce

Jablonica a s majetkom štátu, ktorý

obec užíva - 5€/m2, t. j . 1 380 €, z

dôvodov hodných osobitného

zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm.

e) zákona č. 1 38/1 991 Zb. o majetku

obcí v znení neskorších predpisov.

- spôsob prevodu vlastníctva, časti

pozemku registra C KN parc. č.

381 /1 4, druh pozemku zastavané

plochy a nádvoria vo výmere 398

m2, ktorá je vyznačená na GP č.

1 56/201 6 ako časť 2

novovytvoreného pozemku parc.č.

397/1 88, druh pozemku zastavané

plochy a nádvoria vo výmere 1 2 m2

a s predajom časti pozemku registra

C KN parc.č. 381 /1 4 zastavané

plochy a nádvoria vo výmere 398

m2, ktorá je vyznačená na GP č.

1 56/201 6 ako časť 3 novovytvorený

pozemok parc.č. 381 /27, druh

pozemku zastavané plochy a

nádvoria vo výmere 23 m2 všetko v

k.ú. Jablonica, žiadateľovi Michal

Obúlaný, 906 33 Cerová 208, za

cenu určenú Zásadami

hospodárenia a nakladania s

majetkom obce Jablonica a s

majetkom štátu, ktorý obec užíva -

5€/m2, t. j . 1 75 €, z dôvodov

hodných osobitného zreteľa,

- plán kontrolnej činnosti kontrolórky

obce na 1 . polrok 201 7,

- rozpočet príjmov a výdavkov obce

Jablonica na rok 201 7,

- 4. zmenu rozpočtu príjmov a

výdavkov obce Jablonica v roku

201 6 v zmysle ustanovenia § 1 4

ods. 2 písm. b) zákona č. 583/2004

Z.z. o rozpočtových pravidlách

územnej samosprávy podľa

predloženého návrhu,

- príkaz starostu obce Jablonica č.

1 /201 6 na vykonanie dokladovej a

fyzickej inventarizácie majetku,

pohľadávok a záväzkov k

31 .1 2.201 6,

- ocenenie darovaného majetku –

vojenského dela, umiestneného na

betónovom podstavci v malom

parčíku na začiatku Bernolákovej

ul ice a Zápotočia na parcele č.

397/27 sumou 1 .000 € a jeho

zaradenie do majetku obce,

- investičný zámer realizovať budúcu

kúpu 2 x 8 nájomných bytov, spôsob

financovania budúcej kúpy

nájomných bytov a technickej

vybavenosti,

- Návrh Zmluvy medzi mestom

Senica a obcou Jablonica na výkon

pôsobnosti špeciálneho

stavebného úradu pre miestne

komunikácie a účelové komunikácie
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na dobu neurčitú,

- konateľke obecného podniku

Jablonica s.r.o. Anne Kolesíkovej

odmenu za rok 201 6 vo výške 1 000

€,

- hlavnej kontrolórke obce Marte

Hazuchovej v zmysle § 1 8c ods. 5

zákona č. 369/ 1 990 Zb. o obecnom

zriadení v znení neskorších

predpisov odmenu za rok 201 6 vo

výške 20 % z mesačného platu, čo

predstavuje sumu 652 € za rok.

OOZZ ssúúhh ll aassii ll oo::

- s predajom pozemku parcela E-KN

č. 3256 o výmere 30 373 m2

vedeného na LV č. 1 223 ako lesný

pozemok. Všetky náklady spojené s

predajom bude hradiť kupujúci,

- s predajom pozemku parc. č.

397/1 77 o výmere 1 4 m2 a s

predajom časti pozemku registra C

KN parc. č. 397/26, druh pozemku

zastavané plochy a nádvoria vo

výmere 21 58 m2, z ktorých bola

novovytvorená parcela č. 397/1 77,

ktorá je vyznačená na GP č.

1 45/201 6 ako novovytvorený

pozemok p. č. 397/1 77, druh

pozemku zastavané plochy a

nádvoria vo výmere 276 m2 v

katastrálnom území Jablonica.

Všetky náklady spojené s predajom

bude hradiť kupujúci,

- s predajom časti pozemku registra

C KN parc. č. 381 /1 4, druh pozemku

zastavané plochy a nádvoria vo

výmere 398 m2, ktorá je vyznačená

na GP č. 1 56/201 6 ako časť 2

novovytvoreného pozemku parc.č.

397/1 88, druh pozemku zastavané

plochy a nádvoria vo výmere 1 2 m2

a s predajom časti pozemku registra

C KN parc.č. 381 /1 4 zastavané

plochy a nádvoria vo výmere 398

m2, ktorá je vyznačená na GP č.

1 56/201 6 ako časť 3 novovytvorený

pozemok parc.č. 381 /27, druh

pozemku zastavané plochy a

nádvoria vo výmere 23 m2. všetko v

k.ú. Jablonica. Všetky náklady

spojené s predajom bude hradiť

kupujúci.

- so zaúčtovaním nákladov na

„Vypracovanie Projektu Nadstavba

hospodárskeho pavilónu MŠ – 6

bytových jednotiek“ z roku 2011 v

sume 9 91 9,20 € ako zmarená

investícia,

- aby žiadosť o NFP na projekt

zateplenie objektu „budova ZŠ

Jablonica/školská jedáleň a pavilón

mimoškolskej činnosti“ a s tým

spojené úkony, vypracovala externá

firma,

OOZZ zzoobbrraall oo nnaa vveeddoommiiee::

- správu o plnení uznesení pri jatých

na 9. riadnom zasadnutí Obecného

zastupiteľstva konaného dňa 1 7. 08.

201 6,

- správu o hospodárení Obecného

podniku Jablonica s.r.o. za rok 201 5,

- rozpočet príjmov a výdavkov obce

Jablonica na roky 201 8 a 201 9,

- stanovisko kontrolórky obce k

rozpočtu príjmov a výdavkov obce

Jablonca na rok 201 7, s výhľadom

na roky 201 8,201 9

- správu nezávislého auditora o

overení konsolidovanej účtovnej

závierky, zostavenej k 31 .1 2.201 5,

- Dodatok správy audítora o overení

súladu konsolidovanej výročnej

správy s individuálnou účtovnou

závierkou a s konsolidovanou

účtovnou závierkou k 31 .1 2.201 5.

OOZZ ssppll nnoommooccnn ii ll oo::

- v zmysle § 11 ods. 4 písm. b)

zákona č. 369/1 990 Zb. o obecnom

zriadení v znení neskorších

predpisov starostu obce na

koncoročnú úpravu rozpočtu podľa

skutočných príjmov a výdavkov obce

v roku 201 6 – 5. Úpravu rozpočtu.

OOZZ zzrruuššii ll oo::

- Uznesenie OZ Jablonica č.

51 /201 5, pri jaté na zasadnutí OZ

dňa 1 8. 06. 201 5,

- Uznesenie OZ Jablonica č. 4/201 6,

pri jaté na zasadnutí OZ dňa 1 8. 02.

201 6.

Mgr. Martin Štvrtecký

RRoozzppooččeett oobbccee 220011 77
Obecné zastupiteľstvo v

Jablonici dňa 1 6.1 1 .201 6 uznesením

číslo 65/201 6 schváli lo rozpočet

príjmov a výdavkov obce Jablonica

na rok 201 7. Očakávané príjmy

obce sú v celkovej výške 1 238

691 ,-Eur a výdavky v celkovej

výške 1 11 6 746,- Eur. Rozpočet bol

navrhnutý a schválený ako

prebytkový v sume 1 21 945,- Eur.

Rozpočet je „ živý “ dokument, mení

sa počas roka v príjmovej aj

výdavkovej časti , v závislosti od

skutočnosti a reálnych potrieb obce

a jej obyvateľov. Z toho vyplýva, že

prebytok rozpočtu nemusí byť na

konci roka vo výške schváleného

prebytku Obecným zastupiteľstvom,

ale obec Jablonica hospodári a bude

hospodáriť s kladným, prebytkovým

rozpočtom. Vo výdavkovej časti

rozpočtu sú plánované napr. opravy

niektorých chodníkov a areálu

Základnej školy, vybudovanie

parkoviska pri vstupe do

historického parku, takisto chceme

zrevital izovať priestranstvo pri

pamätníku obetiam 2. svetovej

vojny, súčasťou čoho je i oprava

historického dela, investovať

plánujeme i do materskej školy

opravou a úpravou stropov i podláh,

takisto by sme radi opravil i a zatepli l i

budovu školskej jedálne a pavilónu

mimoškolskej činnosti . Pokračovať

sa bude v revital izácii historického

parku, snahou je byť úspešný pri

získaní podpory pri výstavbe

nájomných bytov a budovaní I I I .

etapy splaškovej kanalizácie.

Samozrejme všetko bude závisieť

od toho, či budú naplnené

predpokladané príjmy obce a takisto

od poskytnutých dotácií.

Erika Dvorská
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NNáávvšštteevvaa ddoommoovvoovv
ssooccii áá ll nnyycchh ssll uužžii eebb

V predsviatočnom čase sa

starosta obce opäť po roku vydal na

návštevu dvadsiatich jablonických

rodákov v rôznych sociálnych

zariadeniach pre seniorov a chorých

v Senici, Skalici a v detskom

domove v Holíči. Starosta odovzdal

každému z navštívených vianočnú

pozornosť v podobe balíčka, spolu s

nimi zaspomínal na dlhé roky

strávené v Jablonici, informoval ich

o nových udalostiach v našej obci a

strávil s nimi príjemnú adventnú

chvíľku. Občania mali z návštevy

starostu obce veľkú radosť a veľmi

si vážil i túto formu pozornosti .

Mgr. Martin Štvrtecký

ZZ ččii nnnnoossttii ZZPPOOZZ

PPrrii jj aattii ee jj uubbii ll aann ttoovv
Malú slávnosť, spojenú so

zápisom do pamätnej knihy sme

pripravil i pre našich jubilantov dňa

11 .novembra 201 6. V toto roku sa

1 5 našich občanov dožilo krásnych

životných výročí. No zo zdravotných

a iných dôvodov neprišl i všetci.

NNaaššee ppoozzvvaann ii ee pprrii jj aa ll ii jj uubbii ll aann ttii ::

BBeenneedd ii kktt ČČmmaarraaddaa,, AAnnnnaa MMii ččoovváá,,

EEvvaa VVii ggnnááttoovváá,, SSii ddóónn ii aa GGbbeell ccoovváá,,

JJaarrmmii ll aa OOnnddrrúúšškkoovváá,, kkttoorríí oossll áávvii ll ii 8800

rrookkoovv aa ppaann ii CCeeccííll ii aa ČČmmaarraaddoovváá,,

kkttoorráá oossll áávvii ll aa kkrráássnnyycchh 9900 rrookkoovv..

"Ľudský život je najkrajší a

najvzácnejší dar. Prežiť ho tak

naplno, ako ste to dokázali vy, si

zasluhuje našu úctu, hlboký obdiv a

poďakovanie."

Týmito výstižnými slovami začal

svoj slávnostný príhovor k našim

jubilantom starosta obce Ing.

Silvester Nestarec. Poďakoval

jubi lantom za ich celoživotnú prácu i

za roky naplnené činmi v prospech

svojich rodín, spoločnosti i obce.

Zaželal im veľa pevného zdravia a

ešte veľa krásnych chvíľ prežitých v

kruhu svojich rodín, priateľov a

známych. Poprial im, aby boli stále

obklopení nekonečnou láskou a

úprimnou úctou svojich blízkych a

nech sú ich ďalšie roky naplnené

spokojnosťou.

No a záver patri l spoločnému

posedeniu pri malom občerstvení a

spomienkach na prežitý život.

Anna Dingová, ZPOZ

OOcceenneenn íí ddaarrccoovvii aa kkrrvvii
Sú medzi nami ľudia

rôznych profesií, záujmov i veku,

ktorých spája humánna myšlienka a

čin dať kus seba na záchranu života

iného. Sú to naši darcovia krvi,

ktorých obetavosť, ľudskosť a

záchrana ľudských životov bola

ocenená plaketami Dr. Janského.

Dňa 11 .novembra 201 6 sme pre

nich pripravil i slávnostný zápis do

pamätnej knihy obce s odovzdaním

plakiet, ktoré im udeli l Slovenský

červený kríž.

ZZaa ddaarroovvaann ii ee kkrrvvii ,, zzaa zzáácchhrraannuu

žžii vvoottaa,, ss ii pprreevvzzaall ii zzll aattúú ppll aakkeettuu DDrr..

JJaannsskkééhhoo BBoorrii ss VVrráábbeell ,, ssttrrii eebboorrnnúú

PPaavvooll PPii sskkll aa mmll .. aa bbrroonnzzoovvúú MMii cchhaall

KKuubbii ssaa..

V slávnostnom príhovore starosta

obce Ing. Silvester Nestarec okrem

iného povedal: "Vašimi humánnymi

činmi prispievate k záchrane

ľudských životov aj keď viete, že

jedinou odmenou je dobrý pocit, že

ste svojim činom pomohli chorým,

obetiam dopravných nehôd, či iným

ľuďom, čo práve potrebovali

najvzácnejšiu tekutinu – krv. A tak

cez tento symbol života – krv,

dávate možnosť žiť mnohým

ľuďom."

Poďakoval im za ich humánny čin,

zaželal im pevné zdravie, aby mohli i

naďalej darovať najvzácnejšiu

tekutinu – krv.

Oceneným darcom krvi sa

prihovori la a zablahoželala aj bývalá

dlhoročná riaditeľka SČK –Územný

spolok Senica Veronika Kopúnková.

K blahoželaniu sa pripoj i la aj

predsedníčka SČK –Územný spolok

Jablonica Mária Oľga Šimková.

Ocenení darcovia krvi sú aj

dobrovoľní hasiči a preto im v mene

DHZ Jablonica vyslovujeme

poďakovanie aj touto cestou. Milé

bolo spoločné posedenie jubi lantov

a darcov krvi – staršia a mladšia

generácia. Pri spomienkach a

poháriku vínka aspoň na chvíľu

zabudli na všedné každodenné

povinnosti .

Anna Dingová, ZPOZ
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činmi prispievate k záchrane

ľudských životov aj keď viete, že

jedinou odmenou je dobrý pocit, že

ste svojim činom pomohli chorým,

obetiam dopravných nehôd, či iným

ľuďom, čo práve potrebovali

najvzácnejšiu tekutinu – krv. A tak

cez tento symbol života – krv,

dávate možnosť žiť mnohým

ľuďom."

Poďakoval im za ich humánny čin,

zaželal im pevné zdravie, aby mohli i

naďalej darovať najvzácnejšiu

tekutinu – krv.

Oceneným darcom krvi sa

prihovori la a zablahoželala aj bývalá

dlhoročná riaditeľka SČK –Územný

spolok Senica Veronika Kopúnková.

K blahoželaniu sa pripoj i la aj

predsedníčka SČK –Územný spolok

Jablonica Mária Oľga Šimková.

Ocenení darcovia krvi sú aj

dobrovoľní hasiči a preto im v mene

DHZ Jablonica vyslovujeme

poďakovanie aj touto cestou. Milé

bolo spoločné posedenie jubi lantov

a darcov krvi – staršia a mladšia

generácia. Pri spomienkach a

poháriku vínka aspoň na chvíľu

zabudli na všedné každodenné

povinnosti .

Anna Dingová, ZPOZ

DDeeňň zzddrraavvii aa
Pod týmto názvom SČK –

Jablonica zabezpečil dňa 21 .októbra

201 6 pre našich občanov možnosť

dať si bezplatne zmerať tlak ako aj

vyšetriť cholesterol v krvi. Stačilo

prísť do klubu dôchodcov, posedieť

si pri malom občerstvení a overiť si,

ako sme na tom s našim zdravím.

Škoda len, že sa zúčastni lo málo

našich občanov. Tí, ktorí prišl i sa

dozvedeli , či sú ich stravovacie

návyky dobré, alebo je potrebné

niečo zmeniť.

Anna Dingová

VVýýll eett ddoo PPrraahhyy
Slovenský Červený kríž,

územný spolok Senica uskutočnil

dňa 1 9.novembra 201 6 zájazd do

Prahy, ktorého sa zúčastni l i aj naši

členovia. V divadle Broadway sme si

pozrel i muzikál Angelika, ktorý sa

nám veľmi páčil . A keďže v

stovežatej Prahe je čo pozerať a

obdivovať, vo voľnom čase sme si

pozrel i niektoré známe pamiatky.

Privítala nás už aj čiastočne

vyzdobená Praha, pripravená na

najkrajšie sviatky roka, Vianoce. No i

napriek tomu, že počasie bolo

upršané, prežil i sme pekný deň a

spokojní sme sa vráti l i domov.

Anna Dingová

KKyynnooll oogg ii cckkýý kkll uubb BBaarrvvíínneekk vv
rrookkuu 220011 66

Rok 201 6 sme privítal i

3. januára spoločným tréningom.

Mali sme veľké plány do novej

sezóny a preto sme nič nenechali na

náhodu. Veľmi zodpovedne sme

pristupovali aj k organizovaniu 33..

kkooll aa –– OObbrraannáárrsskkeehhoo pprreetteekkuu XXIIXX..

rrooččnn ííkkaa ZZááhhoorráácckkeejj zziimmnneejj ll ii ggyy

kkyynnooll óóggoovv (( ZZZZLLKK)) ..

1 6.apríla sme sa zapoji l i do

obecnej akcie ČČii ssttýý cchhoottáárr 220011 66.

Zbieral i sme odpadky po oboch

stranách cesty k Valihorovmu mlynu

a cesty z Jablonice do Osuského.

Našli sme všeličo. Aj plasty, aj

papiere, aj stavebný odpad. Nie

veľa, len tak , ,po troške šupnuté pod

krík". Bola to celkom príjemná,

nenáročná turistika a dostatok času

na rozhovor. Naloži l i sme vrecia,

urobil i spoločné foto, prehodil i pár

slov so starostom. Prežil i sme pekný

deň naplnený užitočnou prácou.

Okrem individuálneho výcviku

psovodov spočívala naša spoločná

činnosť v organizovaní tréningov

obrany s figurantom Martinom

Štefekom. V spolupráci s nim sa

konali aj Jablonické kynologické dni.

Účastníci mali možnosť trénovať s

kvalitným figurantom, ktorý sa

venoval aj príprave pretekárov na

Kvalifikačný pretek na Majstrovstvá

sveta FCI a WUSV 201 6.

27.8.201 6 sme pri jal i pozvanie

členov KK Smolinské na pretek

HHaaffkkááčč rrookkaa 220011 66. Jazvečík Zorko

obsadil v kategóri i Naj pes do 45 cm

3. miesto a v kategóri i Agil ita si

vybehal 3. miesto. Bolo to naše

prvé verejné vystúpenie a agil ita

úplne po prvý raz.

Veľa času sme venovali práci v

SSppooll ooččnneejj jj eeddnnoottkkee CCOO, kde sme

nielen my získavali nové vedomosti

a zručnosti , ale používal i sme aj

psíky. Pracovali sme s deťmi a

mládežou.

5.2.201 6 sme absolvovali

spoločnú prípravu so SČK Senica.

1 0.5. sme boli v organizačnom tíme

okresného kola súťaže Mladý

záchranár 201 6 v Senici pre okresy

Senica a Skalica.

SSppooll ooččnnee 220011 66. Pod týmto

názvom sa 1 9. mája v Kútoch

konalo súčinnostné taktické cvičenie

profesionálnych jednotiek

Hasičského a záchranného zboru s

jednotkami Dobrovoľných

hasičských zborov obcí a Spoločnou

jednotkou civi lnej ochrany pre

potrebu územia okresov Senica a

Skalica. Námetom cvičenia bola

nehoda, vykoľajenie vlaku a

následné záchranné práce,

ošetrenie a evakuácia zranených

osôb. Cieľom cvičenia bolo

precvičenie súčinnosti jednotl ivých

jednotiek. Členovia Spojenej

jednotky civi lnej ochrany, ktorú

tvori lo 7- členné zdravotné družstvo

SČK Senica a 22 členná záchranná

čata, preukázali dobrú úroveň

pripravenosti. Barvínkovci sa

realizovali pri ošetrení osôb, prevoze

do , ,poľnej " nemocnice a pri

prehľadávaní terénu a nájdení

stratenej osoby.

22. júna sme pripravil i ukážku
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výcviku psov v rámci real izácie

projektu Staň sa BrumCOm

záchranárom v Lopašove. Ing.

Hamerlík predviedol ukážku

poslušnosti podľa IPO a

Canisterapie. 2. júla sme

pokračovali na zábavnom dni pre

deti v Kunove a 7. augusta v

Čáčove.

1 3.augusta organizoval v

Jablonici Okresný úrad Senica,

odbor krízového riadenia,

Dobrovoľný hasičský zbor Mesta

Senica, Kynologický klub Barvínek

Jablonica a Záchranná jednotka CO

Špeciálnej kynologickej záchrannej

služby Slovakia Levice pod názvom

VVooddnnáá nnááddrržž JJaabbll oonn ii ccaa 220011 66

spoločnú prípravu členov Spoločnej

jednotky civi lnej ochrany pre potrebu

územia. Ako hostia so záujmom o

spoločnú prácu sa zúčastni l i hasiči z

Podbranča a Priatel ia vojenskej

histórie z Prievidze. Náplňou

prípravy bola tímová práca

zmiešaných družstiev pri

jednotl ivých činnostiach. Napr.

postavenie veľkého vojenského

stanu a imitácia záchrany zranených

osôb zo zamoreného priestoru s

použitím ochranných prostriedkov a

poskytnutie prvej pomoci, viazanie

základných uzlov a nácvik

zlaňovania, orientácia v prírode,

práca s mapou a buzolou, založenie

ohňa a príprava jedla pre celú

jednotku, obsluha vodného čerpadla

pri čerpaní vody, obsluha

elektrocentrály a zapojenie

osvetlenia. Ako bonus, bola plavba

na člne v záchrannej veste, ukážka

vodnej záchrany so psom,

vyhľadávanie a označenie stratenej

osoby v lesnom poraste.

1 9. septembra sme sa

zúčastni l i Dňa dobrovoľníkov v

Senici. Prispeli sme hrami a

zábavnými cvičeniami pre deti.

BBrraannnnýý pprreetteekk VV nnúúddzzii
ppoozznnáášš pprrii aatteeľľaa,, šškkooll sskkéé
kkooll oo ssúúťťaažžee MMllaaddýý

zzáácchhrraannáárr 220011 66
V pondelok, 26. septembra sa

konal na školskom dvore a

priľahlom areáli branný pretek V

núdzi poznáš priateľa 201 6, ktorý

bol súčasne školským kolom súťaže

Mladý záchranár 201 6. Organizátori,

Kynologický klub Barvínek

Jablonica, Dobrovoľníci civi lnej

ochrany Senica, Dobrovoľný

hasičský zbor Senica, ZŠ Jablonica

pripravil i pre žiakov stanovištia so

zaujímavými činnosťami.

Štvorčlenné družstvá súťažil i

v topografi i , hasení malého požiaru,

príprave evakuačnej batožiny,

riešení mimoriadnych situácii , hode

záchranárskym kolesom a

poskytnutí prvej pomoci. Každý

súťažiaci musel vypracovať

vedomostný test o civi lnej ochrane.

Za absolvovanie každej disciplíny

dostal i súťažiaci body. Ak niečo

nevedeli , ,dospeláci“ im vysvetl i l i .

Najviac a dari lo družstvu 9.A, ktoré

tvori l i : Hana Masárová, Martina

Lorinczová, Andrej Jurovatý a

František Vašek. Získali prvé miesto

a víťazný pohár. Na druhom mieste

bolo dievčenské družstvo, Klára

Žaludová, Tereza Gschwengová,

Lucia Režnáková a Simona

Hrajnohová. Tretie miesto si

vybojovalo družstvo: Michal

Mikulčík, Rudolf Macko, Adam

Bezoušek a Michal Kováčik.

Najlepší z najlepších pôjdu

reprezentovať obec i školu v

okresnom kole súťaže Mladý

záchranár.

Podujatie sa konalo s

finančnou podporou obce Jablonica,

vecnými cenami prispel KK

Barvínek a Civi lná ochrana Senica.

Každý súťažiaci bol odmenený

sladkosťami a víťazi dostal i pekné

vecné ceny.

1 4.októbra sme sa zase

troška , ,povzdelávali“ z prvej

pomoci. O mesiac, 1 7. novembra

sme sa všetci stretl i v Kunove na

ŠŠppoorrttoovvoo –– zzáábbaavvnnoomm ddnn ii

ddoobbrroovvooľľnn ííkkoovv. Súťažil i sme v

stolnom tenise, šipkách, skoku

, ,medzi kozy“, streľbe z kuše. A

samozrejme v rámci boja o prežitie

sme si museli pripraviť jedlo.

SSttooppáárrsskkyy pprreetteekk –– 11 .. kkooll oo
XXXX.. jj uubbii ll ee jj nnééhhoo rrooččnn ííkkaa
ZZZZLLKK

1 2.1 1 .201 6 členovia

Kynologického klubu Barvínek

Jablonica zorganizovali úvodný

Stopársky pretek XX. ročníka

Záhoráckej zimnej l igy kynológov

201 6/1 7. Prihlási lo sa 1 2 pretekárov,

nastúpilo 1 0, dvaja sa odhlási l i deň

pred pretekom zo zdravotných

dôvodov. V kategóri i BH/VT, bez

špeciálnych cvikov súťažil i 3

pretekári, v kategóri i IPO1 , bez

obrany šiesti a podľa SVV1 ,bez

obrany iba jeden psovod.

V areáli historického parku

pretekárov ráno privítal starosta

obce Ing. Silvester Nestarec a

zaželal im úspešný deň a dobré

výkony. Predsedkyňa KK Barvínek

Mgr. Anna Hamerlíková podala

niekoľko organizačných pokynov a

potom sa už odobral i všetci na

stopy. Terén bol náročný, 1 2 - 1 5 cm

vysoká ďatel ina. Pôvodne určený

terén s oziminkou bol nevyhovujúci,

keďže celú noc pred pretekom

pršalo. Všetci pretekári mali rovnaké

podmienky a aj napriek počiatočným

obavám, dosiahl i pekné body.

Príroda nám veľmi nepomáhala,

lebo sme aj zmokli , aj sniežik začal

poletovať a fúkal si lný vietor.

Rozhodkyňa, Alžbeta Jamnikar

korektne posúdila prácu každej

dvojice a upozornila na nedostatky.

Po krátkej prestávke sa pokračovalo

v parku. Cviky poslušnosti prebiehali

na futbalovom ihrisku TJ Tatran

Jablonica podľa jednotl ivých

kategóri i . Výsledky: BH/VT - 1 .

František Poszroš, 2. Martin

Lednický a 3. Marek Matúš. IPO1 -

1 . Kateřina Houšková, 2. Ivan

Spalovský a 3. Michal Gajar.
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SVV1 - 1 . Ľubomír Auxt. Víťazi bol i

odmenení pohármi, medailami a

vecnými cenami. Počas preteku bol

k dispozíci i bufet s cigánskou,

gulášikom a nápojmi na zahriatie

všetkého druhu. ZZLK začala ako

skutočne , ,zimná", lebo predpoveď

počasia naozaj vyšla. V čase vzniku

tohto článku je už po druhom kole a

je známy Víťaz stopárskej časti

ZZLK. Je ním Ľubomír Auxt so psom

Gino z Podskalky Slovakia. ( psík je

rodený , ,Jabloničan“).

Členom klubu bol aj nestor

slovenskej kynológie Ing. Štefan

Hamerlík, ktorý ako rozhodca ZŠK

SR počas výcvikového obdobia

posúdil 1 3 skúšok a pretekov. Bol

delegovaný na posúdenie Česko –

slovenských pretekov hovawartov.

Na bonitácii tohto plemena

predviedol so svojim psom ukážku

vyhľadania figuranta a zadržanie na

vzdialenosť cca 300m.

Psíčkarska sezóna je trocha

iná ako bežný rok. Oficiálne začína

1 . marcom a končí 31 . októbrom.

Počas tohto relatívne krátkeho

obdobia musia psovodi využiť

každú vhodnú príležitosť na

prezentáciu toho, čo psíkov naučil i .

Medziobdobie tiež nie je oddychom.

Psí život plynie akosi

rýchlejšie ako náš ľudský. Z malého

šteniatka je zrazu dospelý pes. A tak

to ide stále dokola. Iná je činnosť

keď sú v klube dospelé psy a keď

začíname odznovu so šteniatkami.

Vtedy je veľa práce a málo

viditeľných úspechov. Okrem toho

treba všeličo upraviť, opraviť,

vymeniť, starať sa o výcvikový

priestor.

Na záver chcem poďakovať

za pomoc a spoluprácu starostovi

obce Ing. Nestarcovi, poslancom

OZ, Obecnému podniku, FO TJ

Tatran Jablonica, Mirovi Regáskovi

a všetkým, ktorí nás podpori l i 2%

dane z príjmu FO a PO.

Mgr. Anna Hamerlíková, KK

Barvínek Jablonica

NNoovvýý šškkooll sskkýý rrookk vv MMŠŠ
Dňa 5.9.201 6 sa otvori l i

brány našej materskej školy, ktorá

privítala 56 prihlásenýcch detí.

Radosť, krik, ba i plač niektorých

detí sa ozývali celou materskou

školou. Personál MŠ ( 6

kvalifikovaných učitel iek a 2

prevádzkové pracovníčky ) sa snažil

o milé a vľúdne pri jatie detí a ich

rodičov. V prevádzke sú tri triedy,

ktoré počas letných prázdnin prešl i

čiastočnou rekonštrukciou- boli

vymaľované a obohatené o nové

modernejšie zariadenia. Materská

škola poskytuje deťom vo veku od 3

do 6 rokov a taktiež deťom s

odloženou školskou dochádzkou

celodennú výchovu a

vzdelávanie.Zámerom MŠ je vytvoriť

v nej radostnú atmosféru,

pochopenie, vzájomnú úctu a

toleranciu. Východiskom výchovy a

vzdelávania je jedinečnosť detí,

aktívne učenie formou hry a

začleňovania detí do kolektívu.

Školský vzdelávací program je

vypracovaný v súlade s inovovaným

ŠVP pre predprimárne vzdelávanie

materských škôl. Spolupráca s

rodinou vyplýva z informovanosti o

dianí v MŠ, aktivitách, edukačných

činnostiach formou oznamov,

násteniek s detskými prácami a

fotografiami. Rodičia, ale aj občania

našej obce si môžu pozrieť taktiež

internetovú stránku našej materskej

školy, v ktorej nájdu všetko

potrebné. Internetová stránka je

súčasťou obecnej stránky.

Rozmanitosť detí v MŠ vedie pani

učiteľky k prispôsobovaniu výchovy

a vzdelávania individuálnym

potrebám jednotl ivých detí. Veľmi

dôležitá je adaptácia hlavne

novopri jatých detí, ktorá je taktiež u

každého dieťaťa iná. Pani učiteľky

využívajú pri vzdelávaní detí rôzne

formy učenia- hlavne zážitkové

učenie obohatené o rôzne aktivity (

školské i mimoškolské ). V priebehu

školského roka plánujeme

organizovať exkurzie a akcie, ktoré

nám vyplývajú zo ŠVP. A práve tu

narážame na nepochopenie

niektorých rodičov súvisiace hlavne

s finančnými ( ale i inými )

problémami, ktoré jednoducho v

dnešnej dobe rozhodujú! Potom

často vznikajú rôzne nedorozumenia

a zbytočné konfl iktné situácie, ktoré

určite nerobia dobré meno materskej

škole. Nakoľko v dnešnej dobe

musíme byť optimisti , tak aj my

dúfame, že sa do budúcna k

spokojnosti všetkých

zainteresovaných strán dá každý

problém vyriešiť slušnou cestou.

Našou snahou je vytvoriť deťom

tvorivé prostredie, v ktorom sa budú

všetky deti cítiť spokojne a šťastne,

naučia sa slušnosti a spravodlivosti

a čo je spoločne hodnotné.

Kolektív MŠ

OOzznnaamm MMŠŠ
Od 23. 1 2. 201 6, t. j . piatok do 06.

01 . 201 7, t. j . piatok bude Materská

škola Jablonica zatvorená pre

nedostatok prihlásených detí. MŠ

bude znovu otvorená od 09. 01 .

201 7

DDoottááccii aa pprree MMŠŠ oodd TTTTSSKK
V tomto roku obec Jablonica

opäť žiadala o dotácie na menšie

projekty z Trnavského

samosprávneho kraja. Jedna z

úspešných žiadostí sa týkala

Materskej školy, za ktorú bol

predložený projekt s názvom

„Základy environmentálnej výchovy

v MŠ.“ Zámerom projektu je, aby si

už naši najmenší vybudovali

pozitívny vzťah k prírode a

životnému prostrediu, naučil i sa

základy nakladania s odpadmi a
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hravou formou získali návyky starať

sa o prostredie, v ktorom žijú.

Pomôcky na environmentálnu

výchovu obsahujú interaktívne CD s

tématikou živej prírody, hru so

zameraním na starostl ivosť o ŽP,

sady košov na triedený odpad,

detské pracovné náradie, vtáčiu

búdku a hmyzí hotel.

Keďže v decembri chodí Mikuláš,

tak pán starosta deťom povedal, že

Mikuláš im tento rok nechal na

obecnom úrade okrem sladkej

nádielky i nové pomôcky, ktorým sa

deti poteši l i . Veríme, že s pomocou

pani učitel iek opäť skrášl ia svoj

areál a priučia sa novým poznatkom.

Mgr. Martin Štvrtecký

VVýýssttaavvaa CCoossmmooss DDii ssccoovveerryy
II nncchheebbaa BBrraattii ss ll aavvaa

2. novembra 201 6 navštívi lo 91

žiakov I . a I I . stupňa interaktívnu

výstavu Cosmos Discovery v

Inchebe Bratislava. Boli sme

rozdelení do troch skupín a

postupne sme si prezeral i zaujímavú

expozíciu. Veci sme si odloži l i v

šatni, dostal i sme audio prístroj. V

úvode sme získali na pozadí

historických udalostí informácie o

vzniku vesmírneho výskumu. V kine

sme si pozrel i zaujímavý fi lm.

Prechádzali sme ďalšími priestormi

a v každom videl i niečo zaujímavé,

napr. modely raketoplánov,

vesmírnych staníc, oblečenie

kozmonautov, krátke fi lmy

zobrazujúce vesmírny priestor, . . .

Vypočuli sme si príbehy o smutných

i úspešných pokusných letoch do

vesmíru. Odvážni mohli vyskúšať

trenažér pre kozmonautov. Na

záver sme nakúpil i suveníry a

maškrty.

Mgr. Anna Hanerlíková

ČČaarroovvnnýý ooddkkaazz VVii aannoocc
V čase očakávania

najkrajších sviatkov roka sa štvrtáci

zapoji l i do výtvarnej a l iterárnej

súťaže „„ČČaarroovvnnýý ooddkkaazz VVii aannoocc.. ““

Úspech a oocceenneenn ii ee vv ookkrreessnnoomm kkooll ee

svojou l iterárnou prácou „Vianoce“

zožala žiačka MMaarrii kkaa RReehháákkoovváá zzoo

44..AA. Veľmi pekné básne napísal i aj

Adam Cablk, Vanessa Mihálová a

David Černek. Vo vianočnej

atmosfére sa uskutočnilo

oceňovanie najkrajších víťazných

prác dňa 7. decembra 201 6 v

Záhorskom osvetovom stredisku v

Senici. Po vyhlásení výsledkov si

rodičia s deťmi spoločne prezrel i

výstavu prác, dozvedeli sa

zaujímavosti o niektorých

starodávnych vianočných zvykoch,

ochutnal i medovníčky i oplátky s

medom a nakoniec sa žiaci

spoločne s rodičmi i starými rodičmi

zapoji l i do vianočných tvorivých

dielní. Všetci víťazi dostal i okrem

diplomu i vecné ceny, ktoré im budú

pripomínať ich krásne ocenenie a

príjemne prežité predvianočné

popoludnie.

Mgr. Viera Ňukovičová

ČČeerrvveennéé ssttuužžkkyy 220011 66
Aj tento rok sa naša škola

pri príležitosti Svetového dňa boja

proti AIDS, ktorý je spojený s

podporou zdravia a informovaním o

tejto chorobe, zapoji la do kampane

“Červené stužky 201 6“. Cieľom

kampane, ktorá trvala od 1 .9. –

1 .1 2. 201 6, bolo naučiť žiakov

zaujať správny postoj k vlastnému

zdraviu a životu, ako aj zdraviu a

životu druhých ľudí. V rámci aktivít

sme uskutočnil i i školské kolo

výtvarnej súťaže pre ZŠ „Červená

stužka v boji proti HIV/AIDS “.

Justína Bulganová z 1 .A, Diana

Kabaňová z 2.A,Vanessa Malá zo

4.A a Lívia Andrášiková z 9.A

vyjadri l i hlavnú myšlienku zameranú

na zdravý životný štýl a prevenciu

proti ochoreniu najzaujímavejšie,

preto ich výtvarné práce- návrhy

pohľadníc, bol i na podporu kampane

zaslané do celoslovenského kola v

Žil ine. Ďakujeme im za prezentáciu

našej školy.

PaedDr. Oľga Vulganová

EEnnvvii rroonnvvii aannooccee vv 44..AA
V čase adventu, 7.

decembra 201 6, sa uskutočnila v

4.A aktivita „Environvianoce“.

Deti sa s pani triednou učiteľkou

najprv spoločne zamyslel i nad

významom adventného obdobia a

Vianoc, neskôr z odpadového

kartónu vystrihovali podľa šablóny
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vianočné ozdoby, a robil i vianočnú

výzdobu triedy. Chcela by som

poďakovať pani Kocúrikovej, ktorá

so svojím synom Miškom vyrobila

krásny vianočný stromček zo šišiek

a tiež starkej Tomáška Čmaradu za

pekný adventný veniec. Oba

výrobky priniesl i vianočnú náladu do

našej triedy. Žiaci tiež popisovali

zvyky a tradície počas vianočných

sviatkov vo vlastnej rodine a

zamýšľal i sa nad ubližovaním

prírode počas vianočných sviatkov.

Cieľom tejto aktivity bolo, aby sa

žiaci stal i vnímavejšími a citl ivejšími

na environmentálne problémy, aby

preukázali aktívny prístup k tvorbe a

ochrane životného prostredia

prostredníctvom praktickej činnosti ,

formovali si hodnotový systém a

citl ivo pristupovali k prírode a

prírodnému kultúrnemu dedičstvu.

Pri enviro téme by som chcela

pochváliť všetkých štvrtákov, ktorí sa

zapoji l i do projektu Recyklohry a

splni l i tvorivú vianočnú úlohu.

Poďakovanie patrí tiež žiakom školy,

ktorí sa zapoji l i do projektu Zbieram

baterky a nosia do školy použité a

už nepotrebné batérie a drobné

elektrozariadenia.

Mgr. Viera Ňukovičová

HHoovvoorrmmee oo jj eedd ll ee
Aj žiaci 5.A triedy sa

zúčastni l i projektu Hovorme o jedle

na hodine anglického jazyka.

Rozprávali sa o potravinovej

pyramíde zdravého jedla- Healthy

Eating Food Pyramid. Pani učiteľka

im vysvetl i la, že potraviny, ktoré sú

veľmi zdravé ako strukoviny,

obilniny, výrobky z pšenice,

cestoviny, cereálie, ryža, sú na

spodnej časti pyramídy. Vyššie sú

zelenina a ovocie, ktoré sú tiež

zdravé. Nad nimi sú mliečne

výrobky, mäso, ryby a vajcia.

Najmenej zdravé sú tuky, oleje,

sladkosti a múčniky, ktorých by mali

konzumovať čo najmenej. Potom sa

rozprávali o jedle, ktoré často jedia a

ktoré majú alebo nemajú radi.

IImmaattrrii kkuu ll ááccii aa pprrvváákkoovv
Utorok 6.1 2. bol pre našich

prvákov plný prekvapení. Po

mikulášskom výchovnom koncerte a

návšteve škôlkarov ich čakala

slávnostná imatrikulácia v školskej

knižnici, ktorou ich previedl i členovia

Žiackej školskej rady, prezlečení za

rozprávkové postavičky. Pripravil i si

pre nich niekoľko úloh, splnením

ktorých prváčikovia dokázali , že už

nie sú škôlkari, ale plnohodnotní

školáci. Pred slávnostným

pasovaním farbičkou pomocníčkou

zloži l i sľub prváka a na oslavu tejto

významnej udalosti si všetci s

chuťou zatancovali . Pamiatkou im

bude imatrikulačný list s menom.

Blahoželáme prváci!

Mgr. Beata Oslejová

KKoonncceerrtt ttaanneeččnneejj sskkuuppii nnyy
SSoonnnnyy

21 .1 0.201 6 sme sa na I I .

stupni uči l i v škole prvé dve hodiny a

potom vycestovali do Senice.

Navštívi l i sme 26. koncert tanečnej

skupiny Sonny s názvom Všade

dobre, doma najlepšie. . Na dve

hodiny sme sa ponori l i do

podmanivých melódií a krásnych

tancov. Symbolicky sme

, ,precestovali“ celý svet až sme sa

vráti l i domov. Prekrásne boli

tanečné vystúpenia maličkých

detičiek. Obdiv vzbudzovali výkony

, ,starých soňákov“. My sme najviac

očakávali vystúpenie formácie, v

ktorej účinkovala naša žiačka Sofia

Mikulísková a odmenil i sme ju

búrl ivým potleskom. Prežil i sme

pekný deň a plní zážitkov sme sa

vráti l i do Jablonice.

Mgr. Anna Hamerlíková

ŠŠaarrkkaann ii ááddaa

Posledné jesenné dni bývajú

veterné, a tak tradične k nim patrí

zábava detí so šarkanmi. Tento rok

sme na správny vietor trocha

čakali , ale vo štvrtok 1 0.1 1 . nám to

konečne vyšlo a deti z prvého

stupňa radostne vybehli von so

svojimi pestrofarebnými „letúňmi“.

Dostať do vzduchu rôzne čudá a

tvory z papiera alebo igel itu, či už

kúpené alebo podomácky vyrobené,

bolo pre niektoré deti skúškou

zručnosti , no nakoniec sa to

podari lo. Keďže fúkalo aj poobede

ešte raz ich vyskúšali v školskom

klube. Bol to náš pozdrav

odchádzajúcej jeseni.

VVýýcchhoovvnnýý kkoonncceerrtt -- MM ii rroossll aavv
""BBrruu ii ssee"" ŽŽii ll kkaa

Dňa 6.1 2.201 6 RZZŠ

Jablonica venovalo k Mikulášu

žiakom 1 . i 2. stupňa tanečný

výchovný koncert, zúčastni l i sa aj

žiaci zo ZŠ Osuské a ZŠ Hradište

pod Vrátnom.

Miroslav Žilka umeleckým menom

„Bruise“ je úspešný tanečník a

taktiež lektor v tanečnej škole Old

School Brothers.

Všetci vieme, ako je pohyb dôležitý

pre zdravý vývoj dieťaťa, a preto sa

Miroslav rozhodol predstaviť

pútavou, dynamickou a interaktívnou

formou výchovný koncert. Na

výchovnom koncerte žiakov

motivoval k tancovaniu, športovaniu

a k aktívnemu životnému štýlu. V

každom dieťati je skrytý talent a

Miroslav svojim príkladom chce

pomôcť deťom tento talent objaviť a

ďalej rozvíjať. Tanec je pohybová

forma vyjadrenia pocitu a vo

všeobecnosti sa považuje za

najprirodzenejšiu reakciu nášho tela

na hudbu.

Počas programu žiaci videl i

Miroslava tancovať choreografie z

talentových súťaží. Ďalej si s ním

zatancovali , pričom sa naučil i
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niekoľko tanečných krokov. Miroslav

so svojou kolegyňou Erikou pri tom

vysvetl i l i históriu a podstatu

moderných „streetdancových“

tanečných štýlov, ako sú Poppin,

Lockin, či Break Dance.

Žiakom sa koncert veľmi páčil a

odmenil i „Bruisa“ burácajúcim

potleskom, po ktorom ešte

nasledovala autogramiáda na

podpis karty.

JJaabbll kkoovvoo -- oorreecchhoovvéé hhooddyy
220011 66

Jabĺčkovo – orechové

dobroty. Akcia 26.11 . 201 6 v

kultúrnom dome Jablonica pod

taktovkou Únie žien slovenska v

Jablonici.

Na pečení zákuskov sa

zúčastni lo 36 žien, (aj

neorganizovaných v ÚŽ) ktoré

vytvori l i 73 druhov pečiva (sú

uvedené len tie, ktoré boli

zdokumentované). Zároveň sa

pripravovala publikácia receptov v

textovej aj obrazovej forme.

Fotografie do nej zhotovil p. Rudolf

Krchňavý spolu s manželkou Evou.

Čas aranžovania a snímania trval 4

hodiny. Zásluhu na aranžovaní a

plynulosti mali pani Huková, pani

K.Šmidtová a pani Nemečkayová.

Práce prebiehali bez stresu, plynule,

každá ďalšia zo zúčastnených žien:

tri slečny Dvorské, panie O.

Šmidtová, Gažová, A.Regásková,

L.Krutá, Tomková, Brezovská

pracovali samostatne s citom pre

kompozíciu. Výsledkom boli pekne

naaranžované zákusky na stoloch,

čo umožnilo o 1 5h výstavu

sprístupniť obyvateľstvu Jablonice a

okolia. ÚŽ predávala lístky po 1 €, za

ktorý jeho majiteľ získal 4ks

zákuskov podľa vlastného výberu. O

zákusky bol veľký záujem, odnášali

si ich niektorí v krabičkách - na

tanierikoch aj domov. Do

tanca a na počúvanie hrala muzika

Meteor z Osuského pod taktovkou p.

Lukáča. Spevácky zbor ÚŽ vystúpil

so svojím repertoárom v

jablonických krojoch čím spestri l túto

slávnosť farieb a vôní. Na kvalitne

pripravenej „Jabĺčkovo-orechovej“

účinkoval aj družobný Spevácky

zbor z Březí, v im vlastných krojoch,

a so skleničkou vína v ruke sa

dotancovali až do polnoci. Predtým

však, vystúpil i ako spevácky zbor,

dokonca aj ako zmiešaný zbor

spontánne vytvorený s našimi

ženami.

O tom všetkom, o tej kráse,

obetavosti , kultúrnosti a pracovitosti

jablonických žien dávajú svedectvo

snímky uverejnené vo fotogaléri i

obce.

Text a foto: Rudolf Krchňavý
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PPii eettnnaa ssppoommiieennkkaa -- DDeeňň
ččeerrvveennýýcchh mmaakkoovv

.. .. .. „„ppaammäättaajj ččll oovveekk nnaa ttýýcchh ,,

kkttoorríí vv kkrruu ttoossttii aacchh hhyynnuu ll ii ,,

aabbyy ssmmee mmyy žžii ll ii .. .. ..

.. .. .. ppaammäättaajj ččll oovveekk nnaa bbooll eessttii vveeččeerraa,,

bbeezz kkttoorrýýcchh bbyy nneebbooll oo rraaddoossttii

rráánnaa““ .. .. ..

Deň vojnových veteránov alebo

Deň veteránov alebo aj Deň

červených makov je pamätný deň

venovaný pamiatke vojnových

veteránov. V súčasnosti už oboch

svetových vojen, lokálnych konfl iktov

a misií.

1 1 . november bol vybraný

symbolicky, pretože tento deň o 11 .

hodine a 11 . minúte roku 1 91 8, vo

vlakovom vozni v Le Francport pri

severofrancúzskom meste

Compiègne podpísal i prímerie

Spojenci a Nemecko, čím sa na

západnom fronte ukončil i boje 1 .

svetovej vojny. Na pamäť tohto aktu

sa každoročne v tomto čase

rozozvučia kostolné zvony.

Na vojnových bojiskách padli aj

mnohí občania Jablonice. Ich mená

zostávajú v našej pamäti. Ako

prepojenie osvojenia si historických

faktov a regionálnej histórie sme v

spolupráci s obcou, základnou

školou a jednotou dôchodcov

pripravil i pietnu spomienku pri

pamätníku obetiam I . svetovej vojny.

Deviataci predniesl i pásmo

hovoreného slova, ktoré zostavil i s

Mgr. Hamerlíkovou. . Prítomným sa

prihovori l starosta obce Ing. Silvester

Nestarec a riaditeľka ZŠ Mgr.

Ľubomíra Kukanová. Spoločne

nakoniec položil i k pamätníku kyticu

z červených makov. Členky JDS

zapáli kahance a sviečky.

Mgr. Anna Hamerlíková

MMiikkuu ll áášš pprrii šš ii ee ll mmeeddzzii ddeettii
V pondelok 5.decembra sa

zišlo pred domom kultúry veľa detí

spolu so svojimi rodičmi i starými

rodičmi, aby po roku opäť privítal i

Mikuláša a jeho pomocníkov. A

Mikuláš naozaj prišiel aj s anjel ikom

a čertom a priniesol vrecia plné

sladkostí, aby mohol obdariť všetky

deti. Tí odvážnejší mu zaspievali

alebo zarecitovali básničku, no a tí

najmenší sem tam vyronil i aj malú

slzičku. Keďže všetky deti bol i dobré,

Mikuláš ich obdari l sladkosťou. Veľa

detí využilo aj možnosť vyfotiť sa,

aby mali pamiatku na stretnutie s

Mikulášom. Ďakujeme Mikulášovi a

jeho pomocníkom, že nezabudol na

naše deti.

Anna Dingová
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ZZ ččii nnnnoossttii ffuu ttbbaall ii ssttoovv TTJJ
TTaattrraann JJaabbll oonn ii ccaa

V jesennej časti súťažného

ročníka 201 6/201 7 mala TJ Tatran

Jablonica zastúpenie vo všetkých

troch kategóriách, teda v kategóri i

žiakov U-1 5, ktorí hrajú pod

vedením Vladimíra Masára a

Andreja Malíka „okresnú“ IV. l igu

ObFZ Senica sk. A, dorastenci pod

taktovkou Jozefa Závodného a Petra

Konečného sú zaradení v krajskej

súťaži V. l iga U-1 9 ZsFZ a „A“

mužstvo bojovalo pod vedením

trénera Igora Michalicu v najvyššej

okresnej súťaži VI . Liga SPORTIKA

ObFZ Senica. Naše mužstvá

jesennú časť absolvovali so

striedavými úspechmi. Žiaci skončil i

na peknom treťom mieste, naj lepším

strelcom bol Kristián Vávra s 31

gólmi po 8 gólov dali Matúš Baňárek

a Adrian Cebula, Roman Peterka dal

6 gólov. Je to pekný úspech našich

mladých hráčov, treba, aby v dobrej

hre i výsledkoch pokračovali .

Dotastenci v krajskej súťaži sa bori l i

najmä s nedostatkom hráčov,

väčšinu zápasov odohral i

nekompletní a tomu zodpovedá i

postavenie v tabuľke, keď skončil i

na poslednom 1 2. mieste. Všetci

veríme, že sa chlapci na jar dajakú

dokopy a zabojujú hlavne o lepšie

výsledky. Najväčšie nádeje sa

vkladali do „A“ mužstva, ale

výsledky trošku pokrikvkávajú za

očakávaním. Iste 1 4. miesto nie je

adekvátnym vyjadrením kvality

mužstva. I tu veríme, že jar prinesie

lepšie výsledky a hlavne vyššie

tabuľkové umiestnenie. Strelcami

mužstva boli Lukáš Kvetoslav

Mihalcsak, ktorý dal 4 góly, Richard

Nestarec a Kevin Koníček po 3 góly,

po dva góly dali Patrik Pitorák,

Lubomír Zajonc a Benedikt

Kolenyak, jeden gól dal Peter Gaža.

I napriek nie vždy dobrým

výsledkom patrí vďaka všetkým

hráčom vo všetkých kategóriách i

ich trénerom za reprezentáciu obce,

takisto funkcionárom, ktorí sa staral i

o chod klubu – Danovi Hamerlíkovi,

Emilovi Kukanovi, Majovi Polákovi, v

závere jesennej časti vypomohol

Ladislav Peterka, o čistotu areálu,

budovy a dresov sa staral „kustód“

Pišta Jánoš. V neposlednom rade

patrí vďaka i všetkým fanúšikom,

ktorí držal i palce mužstvám nielen

doma, ale i vonku.

Ing. Silvester Nestarec

SSttooll nnootteenn ii ssoovvéé ttuu rrnnaajj ee oo
ppoohháárr ssttaarroossttuu oobbccee

Opäť v decembrovom

predvianočnom termíne odštartovali

2 tradičné stolnotenisové turnaje o

pohár starostu obce. Prvým z nich, v

piatok 9. 1 2. , bol turnaj žiakov

základnej školy, ktorého sa zúčastni l

vysoký počet chlapcov i dievčat.

Všetci predviedl i pekné snaživé

výkony, no na stupne víťazov, ako to

už v športe býva, sa mohli dostať len

tí naj lepší. Celkovým víťazom sa po

sympatických výkonoch stal Matúš

Baňárek.

V sobotu 1 0. 1 2. si to o pohár

starostu rozdali v tvrdých súbojoch

muži, medzi ktorými štartovali aj

registrovaní hráči, ktorí zdvihl i latku

výkonov na vysokú úroveň, akú si

iste už 1 8. ročník turnaja zaslúži l .

Víťazstvo z minulého roku obháji l a

celkovo už štvrtýkrát získal putovný

pohár Jabloničan Jaroslav Fedor.

Veríme, že tradícia turnaja sa

zachová i do ďalších rokov a bude

sa tešiť čoraz väčšej účasti

Š
p
o
rt



priaznivcov stolného tenisu, nakoľko

z dotácie Trnavského

samosprávneho kraja boli zakúpené

2 nové stolnotenisové stoly, 2 sady

rakiet a stolnotenisové loptičky, ktoré

iste pomôžu zase zlepšiť športovú

úroveň v našej obci.

Mgr. Martin Štvrtecký

PPoozzvvaann ii ee nnaa vvýýssttaavvuu
ZOS v Senici a autor

pozývajú priateľov výtvarného

umenia na výstavu Vladimír Jánošík

– Výber z tvorby. Vernisáž výstavy

sa uskutoční 1 0. januára 201 7 o

1 7,00 h vo výstavnej sále

Záhorského osvetového strediska v

Senici, Vajanského 1 9/5.

Vladimír Jánošík sa už 60 rokov

venuje výtvarnému umeniu,

predovšetkým kresbe a maľbe.

Námety čerpá z prírody, kraj iny,

blízke sú mu kvetinové motívy,

zátišia, ľudové motívy, figurálne

kompozície i portréty. Na prvej

samostatnej autorskej výstave v

Senici sa bude prezentovať výberom

zo svojej bohatej doterajšej tvorby. Z

techník sú zastúpené pastel, olej ,

tempera, ceruzka, fix, tuš. Na

slávnostnej vernisáži vystavujúceho

autora a jeho diela predstaví kurátor

výstavy PhDr. Štefan Zajíček,

riaditeľ Záhorskej galérie Jána

Mudrocha v Senici. V kultúrnom

programe vystúpi folklórna spevácka

skupina z Jablonice v

akordeónovom sprievode Bohumila

Holáska. Umeleckú tvorbu Vladimíra

Jánošíka si môžete pozrieť do 27. 1 .

201 7 v pracovných dňoch od 7,30

do 1 5,30 hod. Výstavu maliarovi,

ži júcemu v Jablonici, pripravil

Trnavský samosprávny kraj –

Záhorské osvetové stredisko v

Senici.

ZOS Senica

BBáássnn ii cckkáá zzbbii eerrkkaa
Dňa 29.11 .201 6 vyšla Jabloničanovi

Miroslavovi Búranovi, v poradí tretia

básnická zbierka. Volá sa „V

hluchom svete“ a tak ako dve

predchádzajúce zbierky, aj táto nová

je písaná voľným veršom. Sú v nej

typické Búranove básne plné

obrazov, viď ukážky.

Zbierku, je možné objednať na

stránke knihanaj.sk, alebo v sieti

Pantarhei.sk, prípadne priamo u

autora.

Ukážky zo zbierky:

VV hh ll uucchhoomm ssvveettee

Priesvitná hranica

oddeľuje ticho od slov

brechot zaniká

zostáva vpitý v šere

iba slepé ruky

sa dotýkajú

jemnej plachosti

SSppooll uu

Už dávno sme (spolu)

neležali pod hladinou

januárové vody

cítia hlad

je mi zima

hýbem žiabrami

a bránim sa nádychu

VV nnooccii

som Ravic

čakám, no ty neprichádzaš

ako Joan Madou

všade iba chladná tma

dotýka sa ma

ako kameň v hrudi

ktorý sa prestal

(ko)túľať

BBáásseeňň ""JJeesseeňň""
Jeseň je krásne obdobie

aj voda v potôčku inak žblnká,

príroda žiari rôznymi farbami,

keď hrejú nás ešte teplé lúče Slnka.

Jeseň je čas zberu úrody,

čo na jar sme zasial i

a tešíme sa z toho, čo príroda nám

vyčarí,

ako aj perl ivé vínko v pohári.

Lístie opadá zo stromov

a nastane čas oddychu,

prechádzka prírodou Ťa nabáda,

však je to ako rajská záhrada.

Jeseň je čas babieho leta,

dni krátke sú a smutné.

Keď svieti Slnko radosť máme

a všetko ľahšie prežívame.

Aj príroda má svoje zákony

a musí to tak byť,

tak to príroda zariadi la,

aby sme mohli žiť.

Jozefa Kocúriková

PPrrii pprraavvuu jj ee ssaa
1 4. 01 . 201 7

RReepprreezzeenn ttaaččnnýý ppll eess ((KKoorrll aatt))

KD Jablonica

21 . 01 . 201 7 o 1 4:00 a 20:00

DDeettsskkýý kkaarrnneevvaall aa TTaannccoovvaaččkkaa pprree

ddoossppeell ýýcchh ((ZZŠŠ JJaabbll oonn ii ccaa))

KD Jablonica

04. 02. 201 7

FFaarrsskkýý ppll eess ((FFaarrsskkýý úúrraadd ))

KD Jablonica

25. 02. 201 7

PPoocchhoovváávvaann ii ee bbaassyy

KD Jablonica
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VVll aadd iimmíírroomm JJáánnooššííkkoomm

SSppooll ooččeennsskkáá kkrroonn ii kkaa
V mesiacoch november a

december sa dožívajú:

7700 rrookkoovv Zdena Filová, Daniela

Dobiášová, Michal Štefaňák, Marta

Mičová, Silvester Buršík

7755 rrookkoovv Anna Závodná

8800 rrookkoovv Jarmila Ondrúšková,

Vincent Galierik

8855 rrookkoovv Otíl ia Malíková, Štefánia

Kukanová

9900 rrookkoovv Cecíl ia Čmaradová

Blahoželáme jubilantom a
prajeme im šťastné dni prežité v
zdraví a pokoji !

NNaarrooddeenn íí:: Tomáš Fandel, Daniel

Hamerlík, Alex Nestarec, Tamara

Hlozáková, Nina Bucalová

ZZoossnnuu ll íí:: Jaroslav Porubský, Anna

Sedláčková, Jozefa Pisklová

VViiaannooččnnéé ccii ttááttyy
Čo sú Vianoce? Niečo výnimočné.

Bláznovstvo v strede zimy,

tajomstvá, objatia a nečakané

návštevy.Je to návrat do dôb jaskýň:

iba jedlo, oheň a rodina.

(Pam Brown)

Vianoce nie sú niečo, čo trvá

večne. . . Je to kus domova, čo nosí

každý vo svojom srdci.




